
Dia: 8 / 02 / 2022 

Hora: 21 h 

Assistents: Carla, Eli, Eli G., Xalesta, Albert, Marta, Montse, David, Juan i Núria. 

Ordre del dia: 

1. Benvinguda, presentació i aprovació dels punts a treballar.
2. Portes Obertes.
3. Signatura digital.
4. Menjador. Donar resposta a les demandes de famílies de cicle superior.

5. Twitter.
6. Participació. Debat sobre la participació de les famílies i els diferents canals que
tenim.

Desenvolupament de la sessió 

1. Benvinguda, presentació i aprovació dels punts a treballar.

S’afegeixen alguns punts a comentar:

Montse afegeix que l’escola li ha comentat que tenen problemes econòmics degut a la gran

quantitat d’impagats que afecta a colònies, sortides, casal.... Cal aportar alguna idea per ajudar

a l’escola com una recollida de diners o alguna activitat solidària. Quedem que pensarem

possibles propostes.

Es comenta també que caldria posar data per la propera AFA oberta.

Queda pendent aprovar l’acta de l’assemblea del 29 de setembre. Enviarem a les famílies per

correu i  tindran un mes de per presentar esmenes i en cas que no en rebem cap quedarà

aprovada. 



2. Portes Obertes

Duraran tres dies i es farà presencial. Es faran més tard per tal que no hi hagi infants a l’escola

(tema COVID). La Montse vindrà un dels dies (16-21 i 23 de febrer). Algú de la junta hauria de

venir els altres dies. 

Hauríem de trobar pares de P3 perquè vinguin a explicar l’experiència. El Juan s’encarrega

d’enviar missatge a famílies de P3 per demanar voluntaris/es. 

3. Signatura digital

Montse comenta que cal que tinguem signatura digital com a AFA i ha d’anar la representant a

fer els tràmits. Un cop Montse deixi el càrrec, el nou/nova president/a caldrà que faci el canvi

de poders.  Ens van cobrar IVA a una xerrada i no l’hem declarat (ja que no ho sabíem) i per

aquest motiu potser arriba multa i caldrà tenir preparada la  signatura digital d’AFA.

Eva i Montse s’encarreguen d’aquesta gestió  i quan tinguin més informació informaran a la

resta de la Junta. 

4. Menjador. Donar resposta a les demandes de famílies de cicle superior.

Es consensua que la millor opció per tractar el tema és fer reunió ECA (Escola-Cooperativa-AFA)

per buscar una solució respecte el tema del menjador amb cicle superior. En aquesta reunió

s'aprofita a tractar altres temes importants. Enviarem un correu a l’escola i a la cooperativa per

fixar-la per la propera setmana.

Es proposa que aquesta reunió es faci trimestralment.

Respecte a les demandes de les famílies de cicle superior i el problema amb la gana al

menjador, es farà una resposta a les dues famílies que han enviat correu sobre el tema i

després de la reunió ECA se’ls hi donarà resposta sobre l’acordat.

La Carla planteja que caldria doncs aclarir la relació de la comissió de migdia i la junta en temes

de temps de migdia. Com es va comentar en la darrera Junta, es considera adient que els temes

amb més transcendència es tractin en Junta i els més puntuals i individuals els pot tractar la

comissió sempre informant a la Junta.

La Carla parlarà amb la comissió per explicar tot el parlat i mirar d’ampliar la feina de la

comissió no només al menjador sinó cap a temps de migdia per exemple: Necessitat de

material alternatius. 

També es parla d’un cas concret d’una família que fa molt temps que arrossegar un deute amb

la cooperativa ja que sistemàticament només paga la meitat de l’ús del servei que fa. La

cooperativa ens n’ha informat per tal que valorem si podem fer-hi alguna cosa. La Xalesta i l’Eli

G s’ofereixen a preparar un escrit demanant a la família que ha de pagar i recordant-los que

assumeix el seu deute i les mesures que es poden prendre si no es càrrec del pagament.

Deixem pendent per propera junta el preparar com podem sostenir el model d’escola amb

quotes socialitzades.



Beques d’extraescolars de l’ajuntament va per llarg així que encara no es farà difusió. 

5. Twitter.

La Marta i lEli G que no van assistir a la darrera junta, en rebre l’acta de la junta del dia

(19-02-2022) i veien que s’havia aprovat la creació d’un twitter d’AFA fan esmenes a l’acta ja

que volen expressar que no estan d’acord amb la decisió presa, en com s’ha pres aquesta

decisió i volen que així consti a l’acta. En aquest punt les persones que si van assistir a

aquesta junta exposen com es va prendre la decisió.S’explica que la intenció a la darrera Junta

per tal de mirar de desencallar el tema va ser tirar endavant i començar a articular una

proposta que en cap cas era definitiu.

El Juan ens explica la proposta elaborada amb els companys que han estat treballant sobre

aquesta, David i Ruth. Sorgeixen alguns dubtes que queden pendents de ser tractats. Es

remarca que tothom que gestioni aquest compte caldria que sigui membre de la Junta i cal

tenir en compte que ha de ser amb continguts estrictament de caire escolar.

Debatem molt sobre el tema, tot i que la decisió de tenir twitter d’afa es va decidir a la junta

anterior.

Queda pendent valorar com, qui, i temes importants. Es confia molt en el Juan i David perquè

se n’encarreguin.

Com que es fa massa tard decidim deixar la resta de temes per a la propera junta:

- Participació. Debat sobre la participació de les famílies i els diferents canals que tenim.

- Reunió Coordinadora.

- Homologació casal d'estiu.

- Curs vinent. 


